
  
 

   

   

 

 

Fylkesstyremøte 07 – 2022  

Fredag 9. desember kl. 10:15-15:00 

Stavanger kulturskole, stort møterom 2. etasje 

Innkalt: Camilla Nordhagen, Guri Årsvoll, Ann-Kristin Sæther, Ragnvald Wernøe, Odd Roald Brekke, 

Vara: Torleif Kvitno. Rådgiver Rønnaug Rummelhoff Bakke 

Merk tiden! Lunsj passende i en førjulstid.  

 

 

 

 
Ungdommens musikkmesterskap i Rogaland ble arrangert på Sandnes kulturskole 

søndag 20. november, og det ble en flott dag med mange fine framføringer!  

Følgende deltakere fikk 1. pris: Leonore Mangersnes Lindboe, sang, klasse 2/ Fredrik 

Fluge James, waldhorn, klasse 3/ Jan Liam Øvrebø, fløyte, klasse 3/ Vilde Stokka 

Marthinsen, eufonium, klasse 2/ Makar Kazikov, gitar, klasse 2/ UtB klarinettkvintett, 

ensemble, klasse B/ UtB Blåsekvintett, ensemble, klasse B/ Iver Butler Wang, fiolin, klasse 

2/ Vårin Lie Rognes, bratsj, klasse 3/ Hanna Kristin Kvelland, bratsj, klasse 3/ Mina 

Herstatt, fiolin, klasse 1/ Melissa R. Levang, fiolin, klasse 1/ Daniel Segura Lu, fiolin, klasse 

1.  

Alle med 1. pris er direkte kvalifisert til nasjonalt mesterskap ved NMH, Oslo, tredje 

helgen i januar 2023. 
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2022.53 Godkjenning av innkalling og sakskart 

 
Saksdokumenter:  
 

Innkalling pr kalenderinnkalling og i mail (vedlagt) 
Sakskart er dette dokumentet 
 

Saksbehandler: Rønnaug Bakke, rådgiver 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og sakskart godkjennes.
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2022.54 Godkjenning av protokoll 

 
Saksdokumenter:  
 

Protokoll for styremøte 06-2022 utlagt HER 
 

Saksbehandler: Rønnaug Bakke, rådgiver 
 

Forslag til vedtak: Protokoll godkjennes. 

2022.55 Referatsaker 
 
Saksdokumenter:  
 
 

 
Økonomirapport (fremlegges i møtet) 
Rådgivers rapport (fremlegges i møtet) 
Styreleders rapport fra sist hovedstyre (Fremlegges i møtet) 
 

Saksbehandler:  Rønnaug Bakke 
Forslag til vedtak: 

Referatsakene tas til etterretning. 

2022.56 Budsjett 2023 for Norsk kulturskoleråd Rogaland 
   

 
Saksdokumenter:  
 
 

 
Forslag til budsjett for 2023 sendes styret på mail i forkant av styremøtet. 
 

Saksbehandler:  Rønnaug Bakke 
Forslag til vedtak:  Budsjettet godkjennes, med de endringer som framkom i møtet 
 
Saksutredning:   AU vil fremlegge en skisse til budsjett for 2023.  
   NB! 1.1.2023 har ikke fylkesavdelingene et eget regnskap på egen oppspart 
   egenkapital. Større tiltak som fylket ønsker å utføre, må søkes om til  
   hovedstyrets budsjettarbeid. 
 

2022.57 Utredning av mulig samarbeid om fordypningstilbud innen visuelle 

kunstfag 
 
Saksdokumenter:  

  

Saksbehandler:  
Camilla Nordhagen 

  

 
 

https://kulturskoleradet.no/lokale-sider/rogaland/rogaland-dokumentarkiv/filter
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Forslag til vedtak: Fylkesstyret i Rogaland tar kontakt med flere institusjoner innen visuell kunst. 
Dette ut fra ønske om å legge til rette for samarbeid fordypningstilbud for kulturskoleelever i visuelle 
kunstfag. 
 
Saksutredning: Ledersamlingen 23. september i år hadde tema fordypning. Styret hadde invitert 
Kunstskolen i Rogaland ved Hans Edward Hammonds til møtet. I tillegg til at han presenterte skolen, 
var det også samtale og spørsmål omkring eventuelle møtepunkter mellom skolen og kulturskolen.  
Styret ser at det er et stort behov for informasjon om fordypning og talentutvikling innen visuelle 
kunstfag. Styret vil i tråd med fylkets utviklingsplan gjøre et initiativ for at et samarbeid om et 
fordypningstilbud i visuelle kunstfag kan bli utviklet sammen med kulturskolene i fylket. Potensielle 
parter er bla Stavanger kunstmuseum, Stavanger kunsthall, Kunstskolen i Rogaland, Tou m.fl. 
 

2022.58 Kulturskolefilm 
 
Saksdokumenter:  

  

Saksbehandler:  
Ragnvald Wernøe 

  

 
 
Forslag til vedtak: Det settes en tidsfrist til -------- på at konkret gjennomføringsplan og pris leveres til 
styret. Etter fristen vil fylkesstyret vedta om de ønsker å jobbe videre med finansiering av en slik film. 
 
Saksutredning: Viser til sak 2022-46. I og med at filmen ikke har blitt produsert i 2022, er det ikke 
beregnet midler til denne i 2023. Se sak 2022- 56 om budsjett. 
 

2022.59 Fylkesstyrets politiske arbeid 
 
Saksdokumenter:  

  

Saksbehandler:  
Camilla Nordhagen 

  

 
 
Forslag til vedtak: Styret tar oppdatering av status til orientering  
 
Saksutredning:  
Viser til sak 2022-48, angående planlegging av temakveld med inviterte politikere og 
kulturskoleledere. Program, tid og sted konkretiseres for styremøtet. 
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2022.60 Ledersamlingene i Norsk kulturskoleråd Rogaland -  
 
Saksdokumenter:  

  

Saksbehandler:  
Rønnaug Bakke 

  

 
Forslag til vedtak: Fylkesstyret tar diskusjonen i møtet til etterretning. (navn) har et ansvar for å 
innhente signaler fra kulturskolelederne og foreslå en modell for ledersamlingene i fremtiden. 
 
Saksutredning: Fylkesstyret ønsker at ledersamlingene skal være relevante og attraktive for alle 
fylkets kulturskoleledere og aktuelle samarbeidsparter. Det er en tendens til at det er færre deltakere 
på samlingene enn man skulle ønske, og at det ofte er de samme lederne som prioriterer å komme 
på dette. Fylkesstyret har hatt en spørring ut til lederne om anbefalinger for ledersamligenes form og 
innhold tidligere, og bedt om innspill på lengde, hyppighet, plassering, organisering osv. Fylkesstyret 
vil i møtet ha en diskusjon om hvorvidt og eventuelt hvordan ledersamlingene bør utvikles framover. 
 

2022.61 Midtveisevaluering og revidering av Utviklingsplanen for Norsk 

kulturskoleråd Rogaland 
 
Saksdokumenter: 
 
 

 
Utviklingsplanen lagt ut på Rogalandslagets hjemmeside på 
Kulturskolerådets hjemmeside 

Saksbehandler:   
 
 
Forslag til vedtak:  
Midtveisevalueringen ble utført, og utviklingsplanen er revidert i forhold til den. Revidert 
Utviklingsplan legges ut på hjemmesiden uten unødig opphold. 
 
 
Saksutredning:  
Viser til sak 2022-50, som ble utsatt til dette møtet. 
 

2022.62 Evaluering av Skolemøtet 2022 
 
Saksdokumenter: 
 
 

 
 

Saksbehandler:   
 
 
Forslag til vedtak: 
-Fylkesstyret har evaluert samarbeidet med Skolemøtet og årets kursportefølje. 
-Fylkesstyret ønsker at kurstilbudet til Skolemøtet skal drives av kulturskolene selv etter invitasjon fra 
og med tilskudd fra fylkeslaget. 
-Fylkesstyret ønsker å videreutvikle arbeidet med faglige nettverk i Rogaland. 

https://kulturskoleradet.no/_extension/media/8764/orig/2022%20Utviklingsplan%202021-2023%206.9.pdf
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Saksutredning:  
Skolemøtet i Rogaland har en lang historie for å være en interkommunal kursdag for lærere i 
november hvert år. Kulturskolerådet Rogaland har også i år bidratt med innspill på kurs relevante for 
kulturskolelærere. Noen kurs var tilbudt gjennom Skolemøtets egen protokoll. Andre kurs tok 
Kulturskolerådet Rogaland opp påmelding til og drev selv. Det ble blant annet initiert flere fagfora for 
ulike disipliner, noe som er i tråd med tiltak i utviklingsplanen. 
Fylkesstyret ønsker å evaluere samarbeidet med administrasjonen i Skolemøtet, samt hvorvidt og 
eventuelt hvordan fylkeslaget skal ha ansvar for avvikling av kurs denne dagen i framtiden. Blant 
annet vil det vurderes om det er kulturskoler selv som skal lage kulturskole-kurs, med 
Kulturskolerådet som knutepunkt og eventuelt med finansiering fra dette. 
Modell for evaluering:  
Hva var bra? Hvorfor?  
Hva kunne eventuelt ha vært gjort annerledes- hvordan? 
Veien videre mot 2023: 
 
 
 

2022.63 Orienteringer 
Saksbehandler(e)  

Forslag til vedtak: 

Saksutredning: 

-Studieturen til London i februar -23 fikk ikke stor nok påmelding. Denne turen er derfor avlyst. Styret 

vil ikke på eget initiativ starte planlegging av en ny studietur i denne styreperioden. 

2021.64 Eventuelt 
Neste styremøte er torsdag 12. januar kl. 09:00-13.00. 
 

 

 

 


